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Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  
 

Svar på spørgsmål fra Halime Oguz (SF) stillet den 25. februar 2021.  

Spørgsmål nr. 119: 

”Vil ministeren kommentere artiklen ”I Albertslund frygter beboere, at coronafyringer 
kan sende deres boligområde tilbage på ghettolisten” bragt i Berlingske den 2. februar 
2021?” 

Svar: 

Jeg har forståelse for, at beboere i udsatte almene boligområder bekymrer sig for ud-

viklingen i beskæftigelsen som følge af coronakrisen, som det fremgår af reportagen 

fra Hedemarken i Albertslund bragt i Berlingske Tidende.  

Jeg kan dog med henvisning til min besvarelse af BOU alm. del spørgsmål nr. 118 op-

lyse, at det ikke på nuværende tidspunkt er muligt at konkludere, at coronakrisen får 

konsekvenser for antallet af boligområder, der opfylder ghettokriterierne.  

 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 

 

Bilag 

BOU alm. del – svar på spm. 118 samt dennes bilag 1. Foreløbig analyse af beskæftigel-

sesudvikling 
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